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Mintegy negyed órán át ismét szó volt Magyarországról a május 29-t?l június 1-ig Koppenhágában tartott
Bilderberg-találkozón, tájékoztatta lapunkat tegnap az Európai Bizottság egy magát megnevezni nem kívánó
tisztségvisel?je,{...}

{...} miközben Bajnai Gordon tegnap a Hír24-nek adott interjújában azt állította, Magyarország nem volt téma
Dániában.
  Magyarországról a szupertitkos találkozóra kizárólag Bajnai Gordon volt miniszterelnököt, az Együtt-PM-
szövetség vezet?jét hívták meg. Hazánkról az európai nacionalista érzések er?södésér?l szóló téma keretében volt
szó. 

A vita résztvev?i aggodalmukat fejezték ki f?ként azért, amiért a magyar kormány élesen ellenzi az Európai Unió
föderalista irányú további integrálódását és továbbra is olyan radikális gazdasági lépéseket hajt végre, amelyeket
sem Brüsszel, sem Washington nem néz jó szemmel. Bajnai és beszélget?társa úgy érveltek, hogy a budapesti
kormány gyengítésének legjobb módja, ha azt hangoztatják, Orbán Viktor a háttérben a Jobbikkal együttm?ködik,
és ezzel igen veszélyes ösvényre téved. Így, érveltek, egyfajta egészségügyi kordont vonhatnak Magyarország
köré, elriasztva a befektet?k egy részét is. Oscar Bronner, az osztrák Der Standard médiacsoport kiadója
biztosította Bajnait és a jelenlév?ket, hogy ebben lapja segítségére lesz a volt miniszterelnöknek. Mint ismeretes,
Paul Lendvai újságíró, a Der Standard rendszeres szerz?je két alkalommal is meghívottja volt a Bilderberg
konferenciának.
 Bajnai Gordont Gyurcsány Ferenc potenciális támogatottságáról is kérdezték. Erre azzal felelt, hogy „Gyurcsány
egy bohóc”, aki miniszterelnöki múltja miatt nem lesz képes számottev?en növelni népszer?ségét.
 Bizottsági forrásunk el?ször tavaly április 17-én tájékoztatta lapunkat arról, hogy José Manuel Barroso európai
bizottsági elnök mellett Viviane Redinget, a bizottság alelnökét is meghívják az egy évvel ezel?tti angliai Bilderberg-
találkozóra. Az aznap a részvételével kapcsolatosan feltett kérdésre Reding hivatala még azt állította, hogy
meghívásáról lapunktól hallanak el?ször.
 A 2013-as Bilderberg-konferencia befejez?dése után bizottsági forrásunk lapunkat arról tájékoztatta, hogy Viviane
Reding a konferencia résztvev?it biztosította, mindent megtesz az idei országos választások eredménye
legitimitásának gyengítése érdekében arra is hivatkozva, hogy Magyarországon a félelem légköre uralkodik, és a
választók még a szavazófülkékben sem merik kifejezni akaratukat.
 Az olasz származású tisztségvisel? tegnap elmondta, országában is egyre többeket aggaszt, hogy a Bilderberg-
konferenciát teljes titokban tartják azok, akik más esetekben a demokráciát és az átláthatóságot követelik.
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Honfitársa, Mario Borghezio európai parlamenti képvisel?, az EP alapjogi bizottságának tagja korábban már a
Bilderberg-jelenségr?l azt nyilatkozta, hogy az „minden olyan gonosz gyökere, amelyet Olaszországra
szabadítottak”. Honfitársa, Alfonso Luigi Mara ügyvéd pedig azt követelte, a római államügyész vizsgálja ki a
Bilderberg csoportot b?ncselekmény elkövetéséért azután, hogy 2011-ben a csoport svájci ülése Silvio Berlusconi
leváltásával Mario Monti volt uniós biztos miniszterelnökségéhez vezetett. Mara beadványában utalt arra is, hogy
az olasz alkotmány 18-ik cikkelye kifejezetten tiltja a titkos társaságok politikai tevékenységét.
 2010-ben Willy Claes, volt NATO-f?titkár és egykori Bilderberg-résztvev? beavallotta, hogy a találkozó meghívottjai
döntéseket is hoznak. 

Lovas István
 (Magyar Nemzet, 2014-06-04)

forrás: Lovas István facebook

Tisztelt olvasók! Legyenek olyan kedvesek és támogassák "lájkukkal" a Flag Polgári Magazin facebook oldalát,
a következ? címen: https://www.facebook.com/flagmagazin
- Minden "lájk számít, segíti a magazin m?ködését!

Köszönettel és barátsággal!

www.flagmagazin.hu
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